
Stöde IF Tennis 
 
Styrelse och planeringsmöte 2018-09-23"""
Närvarande: Ulf Henriksson, Gustaf Pousette, Micke Hammarberg och Anita Jacobson"""
1.Inför hösten  
 
Vi diskuterade planer inför hösten att starta ungdomsverksamhet 8-15 år 
lördagar med start 20/10 kl 09-11"
Micke hör med Stöde IF angående tider och pratar även om hemsidan, laget.se"
Bollar, markeringar, gummiband, nät och annat som behöver köpas in för ca 5000 kr  
Om möjligt bidrag till detta kollar Ulf upp.""
2. Att ansluta sig till Tennisförbundet 
 
Vi diskuterade fördelar nackdelar att vara anslutna till Tennisförbundet. Gustaf lovade att kolla upp 
vad som krävs. 
 
3. Övrigt 
 
Anslag - Micke  
 
Verksamhetsberättelse (mars, april) 
 
Vuxentennis – Stort intresse finns och vi diskuterade om att ha en särskild tid för detta i vår.  
Ta med detta på nästa möte  
 
Nästa möte som förslagsvis sker innan jul, planerar vi för nästa säsong och gör en uppföljning av 
höstens verksamhet och hur läget ser ut. 
 
För dessa magra anteckningar har  två sekreterare stått vid rodret: Gustav Pousette med bläck och 
Anita Jacobson förde ner dessa digitalt samt försökte ur minnet formulera något eget. 
 """"

http://laget.se

